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Vlak voor de vakantieperiode nog een laatste 
digitale Mare om je op de hoogte te brengen 
van de laatste ontwikkelingen in en om Maarn 
en Maarsbergen. 

Vorige week is het project DoeMaarnMee gestart 
met een online informatieavond. Op zich is 
het lastig dat de zomervakantie het project 
doorkruist, maar dat is niet anders.
Inmiddels is met name in Maarn te merken dat 
het vakantieseizoen weer helemaal begonnen is. 
Met name de drukte in de winkels is aanzienlijk 
toegenomen. Het roept in toenemende mate 
de vraag op of de voorzieningen in Maarn en 
Maarsbergen de steeds toenemende druk door 
de groei van vakantiefaciliteiten nog wel goed 
aankan. 
Om niet te spreken van de druk op het 
woonplezier in onze dorpen. 

Ondanks dat wij en andere organisaties hier 
aandacht voor vragen lijkt het gemeentebestuur 
wel een erg afwachtende houding aan te nemen 
en het bouwen van deze voorzieningen door 
projectontwikkelaars zelfs te faciliteren.

Rest mij om jou, namens het bestuur van de VBMM, 
een goede vakantie toe te wensen.

Rinnie van der Horst, voorzitter VBMM

Algemene ledenvergadering: 
september 2021



Op zaterdagmiddag 19 juni is het project 
DoeMaarnMee van start gegaan via een 
‘Promoactiviteit’, waarbij naast informatie 
over het project ook ijsjes werden uitgedeeld. 
De informatie is ook gegeven tijdens een 
online-startbijeenkomst op woensdag 23 juni. 
In de week van 28 juni is een aantal online 
themabijeenkomsten. Verdere uitwerking van de 
thema’s vindt plaats in september.

Een co-creatieproces kenmerkt zich door de 
ruimte die participanten elkaar geven om 
met elkaar tot goede oplossingen te komen. 
De gemeenteraad heeft kaders opgesteld 
waarbinnen het project uitgevoerd dient te 
worden; dit vanuit hun besluitvormende rol en 
als eindverantwoordelijke voor dit project. De 
verenigingen uit Maarn en Maarsbergen, die 
deelnemen aan het co-creatieproces, hebben 
kaders geformuleerd over het te volgen proces 
en het op te leveren masterplan. Daarbij 

is primair uitgegaan van de belangen van 
de inwoners van Maarn en Maarsbergen; de 
financiële situatie van de gemeente heeft hierin 
geen rol gespeeld. De VBMM heeft in dit kader 
één belang, namelijk goede voorzieningen, die 
betaalbaar zijn voor de inwoners en geschikt 
om aan de vraag naar faciliteiten de komende 
tientallen jaren te voldoen. Het nu in gang 
gezette proces DoeMaarnMee moet daartoe 
leiden, tot volle tevredenheid van de inwoners 
van Maarn en Maarsbergen. Wij houden je op  
de hoogte van verdere ontwikkelingen.

DoeMaarnMee 



Toekomstvisie/omgevingsvisie 
De activiteiten gericht op de dorpen van de 
gemeente om te komen tot een Toekomstvisie 
en een Omgevingsvisie zijn bijna afgerond. Wij 
hebben inmiddels de resultaten beschikbaar 
en proberen deze verder te inventariseren 
en rubriceren. Dat is een hele klus, maar wij 
zijn van mening dat de inwoners van onze 
dorpen Maarn en Maarsbergen recht hebben 
op een op onze dorpen gerichte, uitgebreide 
terugkoppeling.

Het is ons opgevallen dat diverse onderwerpen 
zijn aangeroerd en nog verdere uitwerking en 
discussie behoeven. Daar waar nog (online) 
bijeenkomsten nodig zijn om thema’s verder uit 
te diepen, doen wij een poging dit in het najaar 
te organiseren. Het resultaat van dit alles moet 
een zo ver mogelijk uitgekristalliseerd document 
zijn waarin de inwoners van onze dorpen op de 
belangrijke thema’s aangeven hoe zij aankijken 
tegen de toekomstige ontwikkelingen rond Maarn 
en Maarsbergen.

Volgend jaar zijn er gemeenteraadsverkiezingen. 
In dit verband kan het interessant zijn ‘de 
kijk van onze inwoners op de toekomst’ te 
leggen naast de verkiezingsprogramma’s van de 
politieke partijen. 

A12 als duurzame energie 
opwekker binnen de RES 
De VBMM is voorstander om de strook grond 
tussen A12 en het spoor ter hoogte van 
Driebergen en Maarn in te zetten voor het 
plaatsen van zonnepanelen. Dit is een strook 
grond van bijna 5 km lengte. Het past perfect 
binnen de doelstelling van de Rijksoverheid 
bezien vanuit hun Programma “Opwek van 
Energie Rijksgronden” (OER). Er is veel potentie 
voor het opwekken van groene energie langs 
snelwegen. 

Die grond is eigendom van Rijkswaterstaat. Op 
dit moment onderzoekt Rijkswaterstaat (RWS) 
samen met andere partijen in opdracht van het 
ministerie van Economische Zaken en Klimaat hoe 
de eigen grond het beste ingezet kan worden. 

Wat is er gebeurd tot zover?
Al in 2018 is de motie ‘A12 en opwekking  
zonne-energie’ aangenomen. Daarin verzoekt 
de raad een onderzoek in te stellen in hoeverre 
zonnepanelen op de strook grond tussen A12 
en spoor geplaatst zouden kunnen worden. In 
maart 2019 is dit onderzoek gepresenteerd in 
de raad. De conclusie is dat zowel de gemeente 
Utrechtse Heuvelrug als Rijkswaterstaat in 
principe positief zijn over het verder verkennen 
van de mogelijkheden voor zonnepanelen op 
de eerdergenoemde strook grond. Het advies 
is om dit soort initiatieven bij voorkeur via de 
Regionale Energie Strategie (RES) af te wegen en 
coördineren. Daar is de VBMM het van harte mee 
eens. Vanuit de RES 1.0 is ook het advies gegeven 
om de gemeentelijke plannen onderdeel te laten 
zijn van de RES. Dit betekent dat zonne-energie 
langs de A12, indien dit als gemeentelijk plan 
wordt beschouwd, onderdeel dient te zijn van de 
Regionale Energie Strategie.

Het valt VBMM op dat het gebied van RWS en de 
Pro-rail spoorbaan niet zijn terug te vinden op 
de kaarten met de mogelijke zoekgebieden voor 
zonnevelden of windturbines binnen de Regionale 
Energie Strategie.

Dat is opmerkelijk omdat tijdens de vele 
inspraakavonden rondom de Regionale Energie 
Strategie de vraag meerdere keren is gesteld door 
de participanten om de grond langs rijkswegen in 
te zetten voor duurzame energie.

Hoe nu verder?
De VBMM ziet graag dat het advies aan de raad 
omtrent de plaatsing van zonnepanelen langs de 
A12 wordt opgenomen in de Regionale Energie 
Strategie van de U16.



De kracht van U16 is de 
samenwerking binnen de regio. 
De U16 zou dan ook alles in 
het werk moeten stellen om 
ervoor te zorgen dat alle 
betrokken partijen meewerken 
om de strook grond tussen 

spoor en A12 in te zetten voor 
de opwekking van duurzame 
energie en onderdeel te laten 
worden van de Regionale 
Energie Strategie.
Op 15 juli 2021 is er een 
raadsvergadering om het 

verdere verloop van de 
Regionale Energie Strategie 
U16 te bespreken. VBMM zal 
uiteraard de verder te nemen 
stappen op de voet volgen. 


